

**COMPANY INFORMATION**

Contact Person \_\_\_\_\_  
Company Name (For stand facia name panel use)  
(ENGLISH) \_\_\_\_\_  
(ARABIC) \_\_\_\_\_  
Address \_\_\_\_\_  
P.o.box \_\_\_\_\_ City \_\_\_\_\_ Code \_\_\_\_\_  
Tel. \_\_\_\_\_ Fax \_\_\_\_\_  
E-mail \_\_\_\_\_  
Company Activities \_\_\_\_\_

**معلومات الشركة**

إسم الشخص المسؤول \_\_\_\_\_  
إسم الشركة ( لإستخدامها في اللوحة الإسمية للمنصة )  
(إنكليزي) \_\_\_\_\_  
(عربي) \_\_\_\_\_  
العنوان \_\_\_\_\_  
ص.ب. \_\_\_\_\_ المدينة \_\_\_\_\_ الرمز \_\_\_\_\_  
التلفون \_\_\_\_\_ الفاكس \_\_\_\_\_  
البريد الإلكتروني \_\_\_\_\_  
نشاط الشركة \_\_\_\_\_

**Stand Booking Details**

We hereby confirm our participation at the (Ramadan Shopping Nights Exhibition "2020") in Jeddah Center for Forums and Events /KSA , During 16-29 Ramadan 1440h in accordance to the rules & conditions provided by the organizers and related to the exhibition .

بهذا نؤكد رغبتنا بالإشتراك في ( معرض الليالي الرمضانية للتسوق " 2020 )  
المقام في مركز جدة للمعارض والمنتديات التابع لغرفة جدة / السعودية بالفترة 16-  
29 رمضان 1441هـ ، وفقاً للشروط والتعليمات التي يصدرها المنظمون والخاصة  
بالمعرض.

Inside Space

مساحة داخلية

Space ..... sqm Stand # .....

المساحة ..... م<sup>2</sup> رقم المنصة .....

Total Due Amount : .....

إجمالي المبلغ المطلوب : .....

**General (Rules&Regulations):**

**قواعد عامة :**

- In order to confirm your stand booking , A 50% payment in Cash of total due amount should be done the application or by a Cheque or bank Transfer within 24 Hours after space booking application, to (Jeddah International Exhibition Company) bank A/C # 540 6080 1000 0443 Rajhi Bank/Faisaliah Br. - Jeddah , the 50% balance payment is to be settled before exhibition opening.
- No space booking cancellation is accepted after 09/04/2020 , and companies according to this booking form , are committed to a full payment for stand booking .
- All Participating Companies/Est's and Factories, should adhere and be committed to the Rules and Instruction issued by Organizers in regards to Presenting a CR copy , and Legal status of Employees in their stands , and Not to display Products of Invalid Expiry Date or Immitated Products and Abide by applied Rules and regulations of kingdom of saudi arabia .

- لتأكيد حجز المنصة المطلوبة ، فإنه يجب سداد نقداً أو تحويل 50% من قيمة المبلغ المستحق خلال 24 ساعة من طلب الاشتراك بالمعرض ، لحساب (شركة جدة للمعارض الدولية) رقم 540 6080 10000443 في مصرف الراجحي / فرع الفيصلية - جدة ، أو بواسطة شيك بالمبلغ عند حجز المساحة .. والباقي 50% الأخرى يجب تسديدها قبل افتتاح المعرض .
- لا يمكن قبول إلغاء أي حجزمؤكد بهذا المعرض بعد تاريخ 2020/04/09 م ، وبموجب هذا العقد.. تلتزم الشركات/المصانع والجهات المشاركة بدفع كامل المبلغ المستحق للمساحة المحجوزة والمؤكد لهم .
- تلتزم جميع المؤسسات والشركات والمصانع المشاركة بالتعليمات الصادرة من المنظمين بما يخص إلزامية توفير صورة من السجل التجاري و نظامية الموظفين التابعين لهم بالمعرض و عدم عرض المواد التي توشك صلاحيتها على الانتهاء أو المقلدة والالتزام بالضوابط الشرعية المعمول بها بالمملكة العربية السعودية.

توقيع وختم الشخص المفوض.....

Date / /2020

التاريخ / / 2020

PLS. RETURN TO: Jeddah International Exhibition Company  
Tel:012-6685656 Fax: 012-6688183 e-mail: [info@jiec.net](mailto:info@jiec.net)

يرجى إعادة إرسال النموذج إلى : شركة جدة للمعارض الدولية  
هاتف: 012-6685656 فاكس: 012-6688183 بريد إلكتروني: [info@jiec.net](mailto:info@jiec.net)